



輕鬆家居換新裝

Hassle-free Renewal

多樂士一站式髹油服務提供全面的家居塗漆方案,為家居添色彩輕易而舉!您只需打 一個電話,我們的專業團隊便會為您妥善打點整個服務過程,輕鬆、安全又放心。

Dulux Painting Service provides a wall-to-wall overhaul for your home, from concept to completion. You can enjoy a professional and safe yet hassle-free painting service by just giving us a call.

服務熱線 Service Hotline **2823 1618**

3

星期一至五 (公眾假期除外),上午9時 - 下午5時 Mondays to Fridays (Except public holidays), 09:00 - 17:00



多樂士品牌保證,專業施工效果

多樂士施工團隊具豐富經驗,配合優質環保產品及完整的髹漆系統,施工效果出色專業。

Dulux-brand assurance with professional workmanship

Committed by an experienced Dulux Painting Service team together with Dulux premium products and workmanship, excellent outcome is grounded with no doubt.



採用環保漆料,安全健康

採用淨味環保乳膠漆及底漆,保障您和家人健康。

Guaranteed using of eco-friendly paint products

Only eco-friendly odourless primer and emulsion are used, you and your family's health are well secured.



只需四個步驟,快捷簡便

整個服務過程只需四個步驟 — 評估、保護、髹油和清潔,無需勞力傷神。

4 simple steps from concept to completion

From concept to completion, Dulux Painting Service only takes you 4 simple steps — assessment, protection, painting and cleaning.



清晰報價和準時竣工,令您放心無憂

服務報價清晰詳細,沒有任何隱藏費用,而且工程準時完工,省時 又放心。

Clear quotation and schedule provided, on-time completion assured

Clear and detailed quotation as well as working schedule are provided with no hidden charges. A care-free service promised with consistent workmanship and on-time completion.

2

服務流程

Procedures

從牆面檢查到清潔家居僅需 四個步驟,髹油從未如此快捷 簡易!

4 simple steps to ensure a hassle-free painting experience from concept to completion.



漆油產品及系統

Products and System

完整「底漆+面漆」的髹漆系統,並使用多樂士優質 環保漆油,締造完美的牆面效果!

A complete "Primer + Emulsion" painting system together with the use of Dulux premium eco-friendly paint products, help to bring out the best of your wall colours!

評估 Assessment

服務專員到訪府上,免費評估牆面、天花等髹漆 位置的狀況,以確定最適合的施工方案。

Our professional team will first visit your home to assess the condition of the painting area such as your walls and ceiling, free of charge! A reliable recommendation of painting system will be provided afterwards to ensure the best result.



保護 Protection

施工前,我們會將您的傢俱小心移開及密封妥 當,更會仔細遮蓋地板,確保它們完整無損。

We will take utmost care to move and wrap your furniture as well as cover your floor to ensure the least damage and inconvenience to you.



髹油 Painting

專業的施工團隊用多樂士環保產品進行塗刷,締 造悦目及持久耐用的牆身。

Professional team of painters will use Dulux eco-friendly paint products to ensure best and durable outcome.



清潔 Cleaning

工程完成後,我們會將傢俱歸位,並徹底清潔 現場,才將煥然一新的家居交到您手中。

Upon completion, we will help to arrange the furniture to their original spots to ensure a hassle-free home make-over.

使用現成調好的石膏灰,而非市面一般的需自行調 配的海藻膠料及福粉,令灰底免於細菌滋生,減少 發霉情況。

*只限「全屋鏟底下髹油服務 |

Plaster the walls with ready-made gypsum ash instead of ordinary usage mixing of algae and lime in order to minimize the level of bacteria and reduce the tendency of molding. *Only applicable in "Stripping and Painting" package

批灰* Plastering*

堅持採用底漆,有別於一般只塗面漆的髹漆慣例, 令底材更堅實,帶出更理想的牆面效果。

One layer of primer will be applied to ensure fuller colour outcome and durable wall surface.

塗刷底漆 **Applying Primer**

使用環保淨味面漆塗刷二層或以上, 如果較深的顏 色,更會加塗達致完美牆色。

At least two layers of eco-friendly emulsion paint will be applied all over the walls and ceilings if necessary. If darker colours are selected, more layers will be applied for the perfect outcome.

塗刷面漆 **Painting**



選用產品

Products Used

底漆 Primer

■ 多樂士「全效淨味」底漆 (A931-65968) Dulux Total Effect Odourless Primer (A931-65968)



面漆 **Emulsion Paint**

■多樂士「金裝抗甲醛」全效牆面漆 (A607) Dulux Gold Anti-formaldehyde Emulsion Paint (A607)



Dulux

Dulux

Dulux

面漆

- **Emulsion Paint**
- *需另加費用
- ■多樂士「臻彩」牆面漆 (A600) Dulux Ambiance Emulsion Paint (A600)
- ■多樂士「環保兒童漆」 (A655) Dulux Kids' Space Emulsion Paint (A655)
- ■多樂士「清新居」除醛抗菌牆面漆 (H8112) Dulux All Round Guard Superior Emulsion Paint (H8112)



多樂士選色妙法

Tips for choosing Dulux colours

專業調色系統

Professional tinting services

多樂士的調色系統可調校超過2,000隻電腦調色,包 括紅、橙、黃、綠、藍、紫及中性色,深淺色俱備 。詳情可瀏覽多樂士網站 www.dulux.com.hk 或向 多樂士調色中心查詢。

Dulux professional tinting services offer a range of more than 2,000 paint colours. You can choose the colour based on your preference and needs. Visit www.dulux.com.hk or Dulux Colour Solution Centre for more product details and decorating suggestions.



色彩工具

Dulux Visualizer

使用嶄新的色彩應用程式Dulux Visualizer,直接透 過屏幕為牆身上色,即時預覽顏色在真實環境下的 效果,更可將「設計方案」傳送給親友互相交流分 享,帶來有趣的選色體驗。

With the New "Dulux Visualizer" app, you can see real paint colours on your walls with just a tap on the screen. You can also share personalised designs and room ideas with friends and family, making the whole experience more fun.





索取或下載多樂士色卡

Request / Download Dulux Colour Cards

免費索取或下載多樂士色卡及產品資訊,讓您 輕易找到合適漆油產品及配色,打造煥然一新 的安樂窩!

Be inspired and transform your home with Dulux Colours! Check out our colour card and find the right colours to transform your homes.

